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Z A P I S N I K 

10. redne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je bila v torek, dne  

18. junija 2024, s pričetkom ob 14.00 uri, v veliki dvorani Doma gasilcev in civilne 

zaščite v Gornji Radgoni, Gasilska cesta 2, 9250 Gornja Radgona. 

K tč. 1: Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

Sejo je vodila Urška MAUKO TUŠ, županja Občine Gornja Radgona (v nadaljevanju zapisnika: 

županja). Pričela je s sejo in pozdravila vse prisotne.  

Županja je ugotovila, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo ob pričetku seje navzočih 15 od 

skupno 21 članic in članov občinskega sveta. Izmed članic in članov občinskega sveta so svojo 

odsotnost na seji predhodno opravičili Branko KOCBEK, Tomaž MUNDA, Karmen ZORKO 

VUKAN in mag. Marjan ŽULA. Za zamudo sta se predhodno opravičila dr. Polona KRALJ in Aleš 

DOKL.   

V nadaljevanju sta se seji z zamudo pridružila Aleš DOKL in dr. Polona KRALJ. 

V nadaljevanju seje je bilo tako navzočih 17 članic in članov občinskega sveta, in sicer: dr. Suzana 

BRAČIČ ARCET, Aleš DOKL, Miran DOKL, Aleš DOMANJKO, Franc FARTEK, mag., Renata 

GJÜREČ, Katarina HAFNER, Ivan KAJDIČ, dr. Polona KRALJ, Miroslav NJIVAR, Slavko 

RAJŠP, Nina Elise REITER, David ROŠKAR, Anton (Zvone) ROŽMAN, Marko ŠAJNOVIČ, 

Franc ŽIŽEK (Jež), Srečko ŽIŽEK.  

Ostali navzoči na seji: 

− uslužbenci občinske uprave: Darko FRAS, Boštjan FLEGAR, Tatjana VRBANČIČ, Marija 

KAUČIČ, Suzana RAKUŠA, Nuša TÖRNAR, Nastja FEKONJA, Andrej SUBAŠIČ, Simona 

PELCL; 

− Josip ROTAR, predstavnik Mariborske kolesarske mreže; 

− Marija FLEGAR, predsednica Nadzornega odbora Občine Gornja Radgona;  

− mag. Aleš POTOČNIK, medobčinski inšpektor; 

− novinarji oz. predstavniki sredstev javnega obveščanja. 

Seja je bila posneta z digitalnim zapisom na podatkovni medij, ki se hrani. Posnetek te javne seje 

je javno dostopen preko spletne strani občine. 

Članice in člani občinskega sveta so predlog dnevnega reda in gradivo prejeli z javno objavljenim 

sklicem seje dne 7. 6. 2024. Gradivo je bilo priloženo k vsem točkam predlaganega dnevnega reda, 

razen k točki 4, katero je bilo naknadno javno objavljeno na spletni strani občine.  

Javno objavljeno dne 18. 6. 2024 in razdeljeno vsem članicam in članom občinskega sveta ter 

ostalim prisotnim pred pričetkom seje, je bilo naslednje dodatno gradivo:  

− k tč. 4: Odgovori na vprašanja in pobude postavljene na prejšnji seji ter nova vprašanja in 

pobude članic in članov občinskega sveta (na spletni strani občine dne 17. 6. 2024 objavljeni 

odgovori); 

− k tč. 9: Odlok o rebalansu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2024 (skrajšani 

postopek); (na spletni strani občine dne 10. 6. 2024 objavljen popravek predloga in dne 13. 6. 

2024 objavljena dopolnitev predloga); 

− mnenja in predlogi delovnih teles občinskega sveta, in sicer: 

• Odbora za družbene dejavnosti, 

• Odbora za okolje, prostor in gospodarske javne službe, 

• Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem, 

• Odbora za finance in premoženjska vprašanja. 
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K tč. 2: Obravnava in sprejem zapisnika 9. redne seje občinskega sveta z dne 18. 4. 2024  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Županja je dala v obravnavo zapisnik 9. redne seje občinskega sveta z dne 18. 4. 2024 ter povabila 

navzoče k razpravi. 

Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. 

Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (15 navzočih, od tega 15 ZA) sprejeli naslednji 
 

 

S K L E P,  št.: 86 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme v predloženi vsebini Zapisnik 9. redne seje 

Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, z dne 18. 4. 2024. 

K tč. 3:  Obravnava in sprejem dnevnega reda 

Županja je predstavila predlagani dnevni red, ki je bil posredovan s sklicem 10. redne seje. 

Povedala je, da je bilo s sklicem seje gradivo priloženo k vsem točkam predlaganega dnevnega 

reda, razen k točki 4, javno objavljeno pa je v celoti na uradni spletni strani Občine Gornja 

Radgona. Pred sejo je bilo dne 18. 6. 2024 javno objavljeno še dodatno gradivo, katerega je v 

nadaljevanju naštela. 

V tem času (ob 14.12) se je seji pridružil Aleš DOKL, član občinskega sveta. Prisotnost se je 

povečala na 16 prisotnih članic in članov občinskega sveta. 

Županja je nato prebrala predlog dnevnega reda in povabila navzoče k razpravi o celotnem 

predlogu dnevnega reda.  

Prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo in v nadaljevanju dala na glasovanje 

celoten predlog dnevnega reda. Članice in člani občinskega sveta so soglasno (16 navzočih, od tega 

16 ZA) sprejeli naslednji 

DNEVNI RED: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

2. Obravnava in sprejem zapisnika 9. redne seje občinskega sveta z dne 18. 4. 2024 

3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

4. Odgovori na vprašanja in pobude postavljene na prejšnji seji ter nova vprašanja in pobude 

članic in članov občinskega sveta 

5. Predstavitev projekta izdelave Občinske celostne prometne strategije občin Gornje Radgone, 

Sv. Jurija ob Ščavnici, Benedikta ter Apač  

6. Končno poročilo o izvedbi nadzora posrednega proračunskega uporabnika PORA, razvojna 

agencija Gornja Radgona, za leto 2022  

7. Odlok o ustanovitvi Javnega zavoda Knjižnica Gornja Radgona (druga obravnava) 

8. Odlok o dopolnitvi Odloka o določitvi imen in spremembi potekov ulic, cest in trgov na 

območju mesta Gornja Radgona (skrajšani postopek) 

9. Odlok o rebalansu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2024 (skrajšani postopek)  

10. Odlok o določitvi volilnih enot za volitve članov Občinskega sveta Občine Gornja Radgona 

(skrajšani postopek)  

11. Sklep o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi 

za del parcele 281/1 in 279/2 v k. o. 210 – Gornji Ivanjci (ID 4113) 

12. Sklep o določitvi subvencioniranja cene obvezne občinske gospodarske javne službe oskrbe s 

pitno vodo v občini Gornja Radgona, na območju izvajalca gospodarske javne službe 

Mariborski vodovod d.o.o.  

13. Sklep o določitvi ekonomskih cen programov vrtcev v občini Gornja Radgona  
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14. Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena (za nepremičnini v lasti 

občine parc. št. 371/1, k. o. Orehovski Vrh in parc. št. 951/1, k.o. Črešnjevci)  

15. Letno poročilo Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Gornja Radgona, Apače in 

Sveti Jurij ob Ščavnici za leto 2023  

16. Informacija o opravljenih aktivnostih županje med dvema sejama 

K tč. 4: Odgovori na vprašanja in pobude postavljene na prejšnji seji ter nova vprašanja in   

pobude članic in članov občinskega sveta 

Na vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta, katera so bila prejeta v času med dvema 

rednima sejama občinskega sveta (med 8. in 9. redno sejo Občinskega sveta Občine Gornja 

Radgona), je bil pripravljen in 17. 6. 2024 v pisni obliki objavljen na spletni strani občine: 

➢ odgovor na pobudo, ki jo je dne 11. 1. 2024 na občino podal član občinskega sveta Aleš 

DOMANJKO. 
 

Na vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta, podanih na 9. redni seji občinskega 

sveta, dne 18. 4. 2024, so bili pripravljeni odgovori, ki so bili v pisni obliki, dne 17. 6. 2024,  

objavljeni na spletni strani občine, in sicer: 

➢ odgovori na tri pobude, ki jih je podala članica občinskega sveta Renata GJÜREČ; 

➢ odgovori na štiri pobude, ki jih je podal član občinskega sveta Slavko RAJŠP; 

➢ odgovori na dve vprašanji in pet pobud, ki jih je podala članica občinskega sveta Karmen 

ZORKO VUKAN; 

➢ odgovori na dve pobudi in eno vprašanje, ki jih je podal član občinskega sveta Miroslav 

NJIVAR; 

➢ odgovori na tri pobude, ki jih je podal član občinskega sveta Branko KOCBEK; 

➢ odgovora na dve pobudi, ki jih je podal član občinskega sveta Franc FARTEK, mag.; 

➢ odgovor na pobudo, ki jo je podal član občinskega sveta Miran DOKL; 

➢ odgovor na pobudo, ki jo je podal član občinskega sveta Franc ŽIŽEK; 

➢ odgovor na pobudo, ki jo je podal član občinskega sveta Ivan KAJDIČ. 
 

Bili so torej podani vsi odgovori na postavljena vprašanja in podane pobude članic in članov 

občinskega sveta iz pretekle redne seje občinskega sveta. 
 

Nato je županja pozvala članice in člane občinskega sveta k besedi.  
 

Srečko ŽIŽEK, član občinskega sveta, je postavil tri VPRAŠANJA:  

1. »V lanski jeseni, pred sprejetjem proračuna za leto 2024 sva z g. Subašičem v Stavešinskem 

Vrhu pregledala možnost obračališča za šolski avtobus, ki pelje otroke v Osnovno šolo Gornja 

Radgona kakor tudi avtobus ki pelje otroke v Osnovno šolo dr. Antona Trstenjaka Negova. 

Potrebno bi bilo urediti oziroma asfaltirati cca 50 m2 površine, da se lahko avtobus normalno, 

brez da bi ogrožal sebe in otroke, obrne, kajti tam se prične ena in se tudi konča druga avtobusna 

postaja oziroma smer. Seveda teh sredstev nato v proračunu ni bilo, bilo pa je obljubljeno, da 

se bo ta denar nekako našel iz drugih postavk. Danes imamo pred sabo rebalans proračuna za 

leto 2024, katere prihodke povečujemo za cca. 700.000 eur, odhodke za 440.000 eur, to se pravi 

denar se je našel za vse drugo, za otroke oziroma za to obračališče pa ga v proračunu, ki obsega 

12 mio eur, enostavno ni. Sprašujem, kdaj se bo to uredilo oziroma če se sploh kdaj bo?«  

2. »V proračunu za leto 2024 smo namenili sredstva za razširitev vodovodov v Stavešinskem Vrhu 

za hišne številke Stavešinski Vrh 28, 28a in 29, v znesku 20.000 eur. V teh dneh je pol leta 

mimo, pred nami so dopusti in v trenutku bo mesec september, nato pa jesen, ko se bodo 

zemeljska dela vsa težje opravljala. Nimamo še niti dokončane trase, ne soglasja lastnikov, 

nimamo še nič. Dne 21. maja letos sem sicer prejel e-sporočilo, v katerem so mi poslali skico 

trase, a na njej ne razberem niti parcelnih številk, da o lastnikih ne govorim, ker tega podatka 

nimam. V tem sporočilu me odgovorna oseba tudi sprašuje, če so kakšne pripombe občanov. 

Katerih občanov, ko pa ne vem lastništva? Še isti dan sem odgovorni osebi odgovoril, v katerem 

sem ga vprašal od kdaj je to moje delo in zakaj moramo jaz do posameznikov in lastnikov 
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parcel, do katerih bo potekala trasa. Od kdaj predsednik KS opravlja to delo? Nisem odgovorna 

oseba, niti nimam uradnih podatkov in ne pooblastil za to delo. Ljudje, ki so odgovorni in 

zaposleni za ta namen, so vendarle zaposleni na občini. Od takrat več ni odgovora, niti 

nobenega pojasnila. Sprašujem, kdaj se bo ta vodovod pričel graditi…ali bo to sploh še letos?«  

3. »3. junija 2024 je bila zadnja izmed kar nekaj neviht, ki so se odvijale nad našo občino in nam 

razrila marsikatero cesto. Marsikatera cesta je še danes takšna, kjer nimamo ljudi niti sredstev, 

da bi jih dokončno sanirali. Vsaj takšne so informacije iz našega podjetja Komunala. Še po 

enem tednu od nevihte, so se na mojo pobudo oziroma opozorilo postavili vsaj znaki oziroma 

opozorila o nevarnosti v naši krajevni skupnosti (KS Spodnji Ivanjci). Tu je kar nekaj takih 

cest, ki so še posebej izpostavljene in verjamem, da tudi v ostalih krajevnih skupnostih. O tem 

razmišljamo v naši krajevni skupnosti že kar nekaj časa. Naj povem en primer. Na seji Krajevne 

skupnosti Spodnji Ivanjci smo na svoji 4. redni seji, dne 12. 9. 2023 sprejeli sklep, da se o eni 

takšni prične pripravljati dokumentacija (številka JP 606162 Spodnji Ivanjci – domačija 

Vrbančič), katero je omenjeni gospod pripravljen sofinancirati. Ima svojo firmo zaposlenih 

(povprečje 20 ljudi), ki se dnevno vozijo po tej cesti, dovažajo pa tudi material. Ker je cesta na 

strmem terenu je velikokrat zelo težko prevozna, pa naj je to zaradi neviht ki se dogajajo, ali 

pozimi zaradi snega. Na tej seji sveta krajevne skupnosti so bili prisotni županja, podžupan in 

koordinator med županjo in krajevnimi skupnosti, Anton Rožman. Vsi ti, ter tudi g. Subašič, 

so dobili zapisnik seje v vednost. Naj omenim, da ta strošek ni tako velik, da ga proračun ne bi 

zmogel. Potreben bi bil izračun del oziroma predračun, da gospodu Vrbančiču povemo, kakšen 

je ta znesek. Pa vas sprašujem, ali se je od septembra lani sploh kaj premaknilo?« 
 

Informacija s pobudo:  

»Nedolgo tega smo po televiziji gledali in poslušali, kako so v enem izmed naših mest na delavce, 

ki so kosili travo okrog blokov, metali jajca in še kaj ter motili njihovo delo. Pa si mislim o tem, 

da se to pri nas ne more zgoditi. Dne 13. 6.  letos so delavci kosili okrog blokov v Gornji Radgoni, 

urejali okolico, na delavca pa je priletel vložek, že uporabljen. Ja, žal se dogaja to tudi pri nas. Pa 

ni bilo zjutraj, bilo je malo pred poldnevom. Pa ta delavec ni kosil sebi, ampak prav temu ali tej, ki 

je metal vložke na njega.«  

 

Drugih vprašanj in pobud ni bilo, zato je županja zaključila to točko in povedala, da bodo na vsa 

postavljena vprašanja in podane pobude podani pisni odgovori.  

K tč. 5: Predstavitev projekta izdelave Občinske celostne prometne strategije občin Gornje 

Radgone, Sv. Jurija ob Ščavnici, Benedikta ter Apač  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Uvodno obrazložitev k tej točki je podal Josip ROTAR, predstavnik  Mariborske kolesarske mreže, 

ki je obrazložitev podal s pomočjo projekcije prezentacije.  

V tem času (ob 14.20) se je seji pridružila dr. Polona KRALJ, članica občinskega sveta. Prisotnost 

se je povečala na 17 prisotnih članic in članov občinskega sveta.  

Županja je podala dodatno krajšo obrazložitev in nato povabila navzoče k razpravi.  

Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. 

Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala predlog sklepa na glasovanje. Članice in 

člani občinskega sveta so nato soglasno  (17 navzočih, od tega 17 ZA) sprejeli naslednji 

 

S K L E P,  št. 87: 

Občinski svet Občine Gornja Radgona se je seznanil s predstavitvijo projekta izdelave 

Občinske celostne prometne strategije občin Gornje Radgone, Sv. Jurija ob Ščavnici, 

Benedikta ter Apač. 
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K tč. 6:  Končno poročilo o izvedbi nadzora posrednega proračunskega uporabnika PORA, 

razvojna agencija Gornja Radgona, za leto 2022  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Marija FLEGAR, predsednica Nadzornega odbora Občine Gornja 

Radgona.  

Miroslav NJIVAR je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za finance in premoženjska 

vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja se je seznanil s strani Nadzornega 

odbora Občine Gornja Radgona posredovanim Končnim poročilom o izvedbi nadzora posrednega 

proračunskega uporabnika PORA, razvojna agencija Gornja Radgona za leto 2022 in ga predlaga 

občinskemu svetu v seznanitev.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi.  

Razpravljali so: Miran DOKL (pripombe), David ROŠKAR (predlog za zunanjo revizijo), Srečko 

ŽIŽEK, županja (mnenje). 

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V nadaljevanju je prebrala 

predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala predlog sklepa na 

glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (17 navzočih, od tega 17 ZA) 

sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 88:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona je obravnaval in se seznanil s strani Nadzornega 

odbora Občine Gornja Radgona posredovanim Končnim poročilom o izvedbi nadzora 

posrednega proračunskega uporabnika PORA, razvojna agencija Gornja Radgona, za leto 

2022. 

K tč. 7: Odlok o ustanovitvi Javnega zavoda Knjižnica Gornja Radgona (druga obravnava)  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Marija KAUČIČ, višja svetovalka v občinski upravi.  

Aleš DOMANJKO, je kot namestnik predsednika odbora podal mnenje Odbora za družbene 

dejavnosti, ki glasi: »Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Odloka o ustanovitvi 

Javnega zavoda Knjižnica Gornja Radgona – druga obravnava in predlaga občinskemu svetu, da 

ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. V nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o 

predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani 

občinskega sveta so nato soglasno (17 navzočih, od tega 17 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 89:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Knjižnica Gornja Radgona – druga obravnava. 

K tč. 8: Odlok o dopolnitvi Odloka o določitvi imen in spremembi potekov ulic, cest in trgov 

na območju mesta Gornja Radgona (skrajšani postopek)  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Suzana RAKUŠA, višja svetovalka v občinski upravi. 
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Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 

Odloka o določitvi imen in spremembi potekov ulic, cest in trgov na območju mesta Gornja 

Radgona – skrajšani postopek in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v 

predloženi vsebini.«  

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so z večino glasov (17 navzočih, 

od tega 16 ZA – 1 PROTI) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 90:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o 

določitvi imen in spremembi potekov ulic, cest in trgov na območju mesta Gornja Radgona 

(skrajšani postopek) 

K tč. 9: Odlok o rebalansu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2024 (skrajšani 

postopek) 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje ter popravek predloga 

in dopolnitev predloga z dodatnim gradivom. 

Obrazložitev k tej točki je podala Tatjana VRBANČIČ, vodja oddelka in glavna računovodkinja v 

občinski upravi.  

Aleš DOMANJKO, je kot namestnik predsednika odbora podal mnenje Odbora za družbene 

dejavnosti, ki glasi: »Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Odloka o rebalansu 

proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2024 – skrajšani postopek in predlaga občinskemu svetu, 

da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini, z vsemi prilogami.« 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 

Odloka o rebalansu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2024 – skrajšani postopek in 

predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini, z vsemi prilogami.« 

Aleš DOMANJKO je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in 

turizem, ki glasi: »Odbor za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem je obravnaval predlog Odloka o 

rebalansu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2024 – skrajšani postopek in predlaga 

občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini, z vsemi prilogami.« 

Miroslav NJIVAR je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za finance in premoženjska 

vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja je obravnaval predlog Odloka o 

rebalansu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2024 – skrajšani postopek in predlaga 

občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini, z vsemi prilogami.« 

Županja je podala dodatno krajšo obrazložitev oziroma svoje mnenje in nato povabila navzoče k 

razpravi.  

Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. 

Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala predlog sklepa na glasovanje. Članice in 

člani občinskega sveta so nato z večino glasov (17 navzočih, od tega 16 ZA – 1 PROTI) sprejeli 

naslednji 
 

S K L E P,  št. 91:  

1. Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o rebalansu proračuna 

Občine Gornja Radgona za leto 2024 (skrajšani postopek), z vsemi prilogami.  



7 

2. Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme Dopolnitev Načrta ravnanja s stvarnim 

premoženjem Občine Gornja Radgona za leto 2024. 

K tč. 10: Odlok o določitvi volilnih enot za volitve članov Občinskega sveta Občine Gornja 

Radgona (skrajšani postopek)  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Boštjan FLEGAR, vodja oddelka v občinski upravi.  

Županja je povabila navzoče k razpravi.  

Razpravljali so: David ROŠKAR, županja (mnenje), Miran DOKL.  

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V nadaljevanju je prebrala 

predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala predlog sklepa na 

glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (17 navzočih, od tega 17 ZA) 

sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 92:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o določitvi volilnih enot za 

volitve članov Občinskega sveta Občine Gornja Radgona (skrajšani postopek).  

K tč. 11: Sklep o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča pri posamični 

poselitvi za del parcele 281/1 in 279/2 v k. o. 210 – Gornji Ivanjci (ID 4113)  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Suzana RAKUŠA, višja svetovalka v občinski upravi. 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 

Sklepa o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi za 

del parcele 281/1 in 279/2 v k. o. 210 – Gornji Ivanjci (ID 4113) in predlaga občinskemu svetu, da 

ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (17 navzočih, od 

tega 17 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 93:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za 

določitev obsega stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi za del parcele 281/1 in 279/2 v 

k. o. 210 – Gornji Ivanjci (ID 4113). 

K tč. 12: Sklep o določitvi subvencioniranja cene obvezne občinske gospodarske javne službe 

oskrbe s pitno vodo v občini Gornja Radgona, na območju izvajalca gospodarske 

javne službe Mariborski vodovod d.o.o  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Nuša TÖRNAR, višja svetovalka v občinski upravi.  

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 

Sklepa o določitvi subvencioniranja cene obvezne občinske gospodarske javne službe oskrbe s 
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pitno vodo v občini Gornja Radgona, na območju izvajalca gospodarske javne službe Mariborski 

vodovod d.o.o. in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Miroslav NJIVAR je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za finance in premoženjska 

vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja je obravnaval predlog Sklepa o 

določitvi subvencioniranja cene obvezne občinske gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo v 

občini Gornja Radgona, na območju izvajalca gospodarske javne službe Mariborski vodovod d.o.o. 

in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. 

Darko FRAS je podal dodatno pojasnilo.  

Županja je v nadaljevanju prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je 

županja dala predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (17 

navzočih, od tega 17 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 94:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o določitvi subvencioniranja 

cene obvezne občinske gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo v občini Gornja 

Radgona, na območju izvajalca gospodarske javne službe Mariborski vodovod d.o.o.. 

K tč. 13: Sklep o določitvi ekonomskih cen programov vrtcev v občini Gornja Radgona  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Nastja FEKONJA, uslužbenka v občinski upravi. 

Aleš DOMANJKO je kot namestnik predsednika odbora podal mnenje Odbora za družbene 

dejavnosti, ki glasi: »Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Sklepa o določitvi 

ekonomskih cen programov vrtcev v občini Gornja Radgona in predlaga občinskemu svetu, da ga 

obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Miroslav NJIVAR je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za finance in premoženjska 

vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja je obravnaval predlog Sklepa o 

določitvi ekonomskih cen programov vrtcev v občini Gornja Radgona in predlaga občinskemu 

svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Podala je svoje mnenje. Druge razprave ni bilo, zato je 

zaključila razpravo. V nadaljevanju je prebrala predlog sklepa.  Razprave o predlogu sklepa ni bilo, 

zato je županja dala predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato 

soglasno (17 navzočih, od tega 17 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 95:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o določitvi ekonomskih cen 

programov vrtcev v občini Gornja Radgona. 

K tč. 14: Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena (za 

nepremičnini v lasti občine parc. št. 371/1, k. o. Orehovski Vrh in parc. št. 951/1, 

k.o. Črešnjevci) 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Andrej SUBAŠIČ, svetovalec v občinski upravi. 

Miran DOKL, je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 
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Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena (za nepremičnini v lasti občine 

parc. št. 371/1, k.o. Orehovski Vrh in parc. št. 951/1, k.o. Črešnjevci in predlaga občinskemu svetu, 

da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (17 navzočih, od 

tega 17 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 96: 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega 

javnega dobra lokalnega pomena, s katerim se ukine status grajenega javnega dobra 

lokalnega pomena na parc. št. 371/1, k. o. Orehovski Vrh in na parc. št. 951/1, k.o. Črešnjevci, 

ki v naravi več ne predstavljajo delov občinskih cest oziroma cestnega telesa. 

K tč. 15: Letno poročilo Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Gornja Radgona, 

Apače in Sveti Jurij ob Ščavnici za leto 2023  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Aleš POTOČNIK, medobčinski inšpektor. 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe se je seznanil z Letnim 

poročilom Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Gornja Radgona, Apače in Sveti Jurij 

ob Ščavnici in ga predlaga občinskemu svetu v seznanitev.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi.  

Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. 

Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala predlog sklepa na glasovanje. Članice in 

člani občinskega sveta so nato soglasno (17 navzočih, od tega 17 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 97: 

Občinski svet Občine Gornja Radgona se je seznanil s predloženim Letnim poročilom 

Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Gornja Radgona, Apače in Sveti Jurij ob 

Ščavnici za leto 2023. 

K tč. 16: Informacija o opravljenih aktivnostih županje med dvema sejama 

Županja je pri tej točki naštela in obrazložila najpomembnejša dogajanja, ki so se odvijala med 

prejšnjo in sedanjo sejo občinskega sveta ter podala druge aktualne informacije, in sicer o: 

➢ številnih izvedenih dogodkih v času med sejama: praznovanje Dneva zemlje v Lisjakovi strugi, 

praznovanju 20. obletnice vstopa Slovenije v EU, praznovanje Dneva Evrope in spremljajoči 

dogodki (DOS – Dobrodelno okrog Slovenije in tudi o prejemu naziva občina ambasadorka 

DOS-a); 

➢ spremembi avtobusnih linijskih prevozov na območju občine in tudi na območju celotne 

države, z dnem 1. 7. 2024, kar odslej ureja Družba za upravljanje z javnim potniškim prometom 

(DUJPP); 

➢ vandalizmu, razbitih steklih, pasjih iztrebkih s pozivom vsem občanom k varovanju naše 

lastnine; 

➢ sestanku pri ministrici za infrastrukturo glede ceste Gornja Radgona – Grabonoš in sprejemu 

sklepa z zahtevo o prioritetni rešitvi te ceste na seji Sveta pomurske regije, ki je bila v Gornji 

Radgoni;  
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➢ stanju v zvezi z javnim podjetjem Prlekija – stečaj 7. 5. 2024, stečajni upravitelj je Borut Soklič, 

številnih dosedanjih sestankih in aktivnostih v prihodnje – vse v skladu z veljavnimi predpisi 

in v dogovoru z občinami, ki si delimo vodne vire in lastnino na tej infrastrukturi ter predvideni 

novinarski konferenci s strani stečajnega upravitelja;   

➢ vremenskih ujmah – poškodovani cestni infrastrukturi na že sedaj slabih odsekih na podeželju 

ter mnogih plazovih na kmetijskih in vinogradniških površinah. Škoda zadnjega neurja je 

ocenjena na 300.000 eur intervencijskih stroškov in na cca 2 mio eur za celotno škodo. 

➢ pomenu uravnoteženja prihodkov in odhodkov in povečanju rezerve v proračunu;   

➢ načinu, da bo sanacija cest in komunalne infrastrukture ter plazov v bodoče obveznost naših 

bodočih proračunov vseskozi ob iskanju drugih virov financiranja za večje infrastrukturne 

projekte; 

➢ obvezi, da poleg sanacije komunalne infrastrukture zavzeto in odgovorno iščemo rešitve glede 

izvedbe varne avtobusne postaji v naselju Gornja Radgona ter nujne selitve betonarne iz mesta; 

➢ povabilu na številne prihajajoče poletne dogodke v organizaciji naših društev, zavodov in 

spremljanju koledarja prireditev ter informacij na spletni strani občine;  

➢ željah vsem občanom in občankam po mirnem poletju, brez vremenskih ujm in brez stresa in 

njeni pripravljenosti in pripravljenosti občinske uprave, ki so vedno na razpolago našim 

občankam in občanom ter vsem ostalim;  

➢ želji in namenu, da se bo letos obravnaval še en rebalans in da zaključimo leto z veljavnim 

proračunom za naslednje leto, da obdržimo stabilne finance. 

 

S tem je županja končala svoje izvajanje in ugotovila, da je dnevni red seje izčrpan. Članom in 

članicam občinskega sveta ter ostalim navzočim se je zahvalila za prisotnost in sodelovanje ter ob 

16.25  uri zaključila 10. redno sejo občinskega sveta. 

 

 

ZAPISNIK PRIPRAVILA: SEJO VODILA:  

Simona PELCL ŽUPANJA OBČINE GORNJA RADGONA 

 Urška MAUKO TUŠ 


